
 

U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
Det medisinske fakultet 
 

 
 
 
 

Postadresse 
Postboks 7804 
5020 Bergen 

Telefon 55 58 00 00 
Post@med.uib.no 
www.uib.no/med  
Org no. 874 789 542  

Det medisinske fakultet 
Telefon 55 58 20 86 
Telefaks 55 58 96 82 
 

Besøksadresse 
AHH, 
Haukelandsveien 28 

 

 

REFERAT MØTE I UTVALG FOR KJERNEFASILITETENE  

 

Torsdag 17.02.23, kl. 09.00-10.30 
Sted: Styrerommet, AHH 

Til stede: Marit Bakke (leder), Mihaela-Roxana Cimpan, Jannicke Igland, Frits Alan Thorsen, 
Suzanne Louise Robinson Brandt, Frode Selheim, Silke Appel, Jørn Skavland, Lise Madsen 
(ny leder for dyreavdelingen), Paal Methlie, Juha Vahokoski, Hege A. Dale, Erik Sandquist 
(gjest) og Havjin Jacob (sekretær).    
  

Meldt fravær: Eva Gerdts, Petri Kursula 

 

Sak 01/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 
 

Sak 02/23 Godkjenning av referat 24.11.2022 
Godkjent 
 

Sak 03/23 Oppdatering forskningsinfrastruktur med veikart  
Status ved Erik Sandquist 
Et nasjonalt veikart startet rundt 2009. Det er i hovedsak 
kunnskapsdepartementet som har vært med på å finansiere dette. Den 
siste utlysningen var i 2020, og nå er det varslet utlysning i 2023. De lyser 
ut 1,4 milliarder kroner, ettersom det er lenge siden siste utlysning.  
 Forskningsrådet ba om å få innspill fra institusjonene. Vi spilte inn under 
mat og helse. Vi spilte inn mye av det som ble spilt inn fra instituttene. E-
helse, persontilpasset medisin, etc.   
Høringsinnspillet som gikk fra UiB sentralt var tydelig på at alle de store 
forskningsinfrastrukturene måtte fortsette, og at det ikke var ønskelig å 
kutte noe. Det som ble spilt inn ved MED, var i samsvar med det som var 
spilt inn fra de andre medisinske fakultetene. Vi listet opp det som allerede 
fins, og argumenterte for at de skulle vi beholde. I tillegg var det nye ting.  
Forskningsrådet arrangerte workshops. Rektoratet nominerte og sendte ut 
eksperter, Marit Bakke var med på workshopen.  
UiB har størst ansvar på Humaniora, Vi har sekretæret i forskningsrådet.  
Det har skjedd veldig lite, men det vil skje veldig mye fremover.  
Vi må vite hva veikartet sier, før vi kan sende en skisse i juni. Vi kan ikke 
utarbeide gode søknader før veikartet kommer.  
Det ble diskutert i utvalget om man ikke er på veikartet betyr det at man da 
ikke trenger å søke? Dette bør undersøkes, og vi må vite hvordan UiB har 
tenkt å organisere dette og hva som er kriteriene for å komme opp i 
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prioriteringslisten. Gottfried kan inviteres til neste møte, da kan dette 
diskuteres nærmere.  

Sak 04/23 Status BookitLab 
Status ved Hege Dale 
 
BookitLab er et reservasjonssystem som UiB har kjøpt inn i noen år uten at 
det har vært i bruk noe særlig. Fire kjernefasiliteter ved MED har begynt å 
bruke det nå. Økonomene på fakultetet har vært på lag og de har hatt 
første fakturering. Ekstern fakturering er fortsatt manuell.  
Status er at situasjonen med den sentrale forankringen bør falle på plass. 
Det er viktig at noen får ansvaret til å bestemme hva som skal prioriteres. 
UiB sentralt bør settes av IT, og ekspert på plass.   
Utvalget krediterer MIC sine ansatte for å ha gjort en kjempe innsats når 
det gjelder dette systemet. Det har virkelig gått utover MIC sine midler og 
ressurser.   
Prodekan informerer at absolutt alle kjernefasilitetene ved MED skal 
begynne å bruke dette systemet. UiB betaler for dette uansett, og da bør 
dette bli brukt.  

Sak 05/23 Kartlegging av infrastruktur søknader og videre prosess  
Diskusjonssak  
 
Prodekan informerer om infrastruktur søknader og prosessen. Utvalget bes 
om å forberede seg allerede nå og finne ut hva som skal være med i 
søknadene deres. Vi må gjennomtenke og gjennomarbeide prosjektskisser, 
og det er viktig å tenke at det er bedre at man står samlet sammen.  
Dere som fagpersoner bør undersøke hva de andre institusjonene 
fokuserer på slik at det ikke blir noe overlapp.  
Prodekan har utarbeidet et skjema som skal sendes ut til alle snarest mulig.  
Det er 13 spørsmål i skjemaet. Det bes om at alle som har tenkt å sende inn 
søknader, svarer mest mulig utfyllende på disse spørsmålene. Det handler 
om å bevisstgjøre både instituttene og fakultet om hva som kommer av 
søknader. Prodekan orienterer også forskningslederne og instituttlederen 
om dette.  

 Eventuelt 

 

Marit Bakke, leder (s.)     Havjin Jacob, sekretær (s.) 

 

 


